
  

 
Inbreng begrotingsdebat 
 
 
Woordvoerder: Hans Rozendaal 
 
Voorzitter, leden van de raad, 
 
Voor ons ligt ter bespreking de begroting voor komend jaar. Het is de laatste begroting die 
door dit college wordt aangereikt. Waar in vorige jaren de begroting ambitieus was, met 
plannen die ook zijn uitgevoerd, is deze zoals past beleidsarm opgesteld om voor een 
komend college voor de nieuwe raadsperiode zoveel mogelijk ruimte te laten voor eigen 
keuzes. Daarentegen gaat het college beslissingen die nu moeten worden genomen niet uit 
de weg. Hiermee wapent het college zich voor de toekomst.  
 
Voor dit jaar is de begroting sluitend gemaakt. Het resultaat van degelijk financieel beleid. 
Alleen het enkele feit dat het college hierin is geslaagd is al een compliment waard. In de 
huidige omstandigheden is het verre van zelfsprekend dat dit slaagt. Onze waardering 
hiervoor is dus op zijn plaats. 
 
Dat wij in grote lijnen tevreden zijn met deze begroting wil niet zeggen dat er geen vragen 
overblijven. Ik wil een aantal opmerkingen plaatsen bij de begroting. Eerst wil ik een aantal 
positieve punten benadrukken en daarna een aantal punten aanhalen waar wij als VVD 
fractie nog zorgen hebben. 
 
Allereerst valt op dat het college erin is geslaagd de gemeentelijke lasten voor burgers naar 
beneden te brengen, dat is in deze tijden een belangrijk resultaat, en wij zijn blij dat  wij daar 
voor hebben gezorgd. Wij verwachten dat door handiger werken ook de tarieven voor 
gemeentelijke leges omlaag zullen gaan. 
 
Ook valt op dat de wethouder er in is geslaagd de opgave van 500 mensen aan het werk 
helpen via het werkleerbedrijf te halen, dat geeft ook voor komend jaar goede hoop op 
positieve resultaten. Deze regio doet het dus nog steeds bovengemiddeld goed. 
Wij zijn blij dat er een nieuwe hockeyaccommodatie komt. De wijze waarop de verenigingen 
zelf de financiering hebben verzorgd mag als voorbeeld voor anderen dienen. 
 
Ook zien wij positieve resultaten van het invoeren van WijEindhoven. Doordat de aandacht is 
gericht op de vraag en niet het aanbod wordt niet alleen de kwaliteit van de dienstverlening 
verbeterd, maar ook de efficiëntie.  
 
We zien een begrotingsoverschot van twee miljoen euro op de WMO middelen. Dit wordt 
toegevoegd aan de reserve risicovoorziening in het kader van de transities. Kan het college 
verantwoorden dat dit in lijn is met de Actuele Motie "reserveren WMO gelden" van 4 
december 2012 van Groen links, mede door ons ingediend en raadsbreed gesteund? 
Daarnaast vragen wij ons af op basis van welke criteria u bent gekomen tot de hoogte van dit 
bedrag? We zien hiervoor graag uw onderbouwing. 
 



  

Cultuur. We beschikken in deze stad over een wethouder die zich met hart en ziel heeft 
ingezet voor cultuur en daarmee veel heeft bereikt. Toch gaat in dit dossier niet alles van een 
leien dakje. In deze begroting zitten we met een bevriezing van subsidies omdat het nog niet 
mogelijk is gebleken nu al keuzes te maken, iets waarvan mijn fractie wel voorstander is. We 
gaan er vanuit dat we in de komende tijd wel duidelijk krijgen waar die keuzes gemaakt 
moeten worden. De kaasschaaf is dan voor de VVD geen optie. 
 
Dan is er nog het verhaal van DDW. Ook dit jaar een groot succes. Naar aanleiding van de 
problemen met Capital D hebben wij afgesproken dat er een discussie zou komen over hoe 
het in de toekomst verder moet met de organisatie van de DDW en dan met name of hierin 
nog wel een rol voor Capital D moet zijn weggelegd. Wij zullen dit als VVD fractie op de 
agenda zetten. 
 
Voor wat betreft de reservering van 3,5 miljoen in het MIP voor Volt ziet de VVD fractie graag 
op korte termijn uitleg over waarom de gemeente een dergelijk bedrag zou moeten 
bijspringen en zien we ook graag verder de risico's van deze investering uitgewerkt. 
Voor de VVD is de bibliotheek nog geen gesloten boek. Wij zullen, zoals u van ons gewend 
bent, de ontwikkelingen op de voet blijven volgen en waar mogelijk meedenken over 
oplossingen. 
 
Structureel onderhoud openbare ruimte: Voor groen hebben we nu een extra investering 
staan, deze is echter curatief. Het vergroten van de reserves voor curatieve middelen is 
volgens de VVD niet de beste manier om de structurele onderhoudsachterstanden aan te 
pakken. Bij openbare voorzieningen gaat het dan niet alleen om groenvoorzieningen maar 
ook om wegen en infrastructurele kunstwerken. De VVD verwacht dat het college op korte 
termijn komt met een aanvullend voorstel. De investeringen moeten dan wel gedaan worden 
in zaken die langer meegaan dan de bomen op het Catharinaplein, we gaan immers ook 
voor duurzaam en dienen daarvoor een motie in. 
 
Vastgoed. Het rekenkamerrapport hierover stemt ons niet vreugdevol. Er moet nog een 
heleboel gebeuren voordat duidelijk is wat de gemeente met haar vastgoed gaat doen, en 
dat niet alleen voor maatschappelijk maar ook voor commercieel vastgoed. De 
onduidelijkheden over het vastgoed en de organisatie die nog steeds niet op orde is zorgen 
voor financiële risico's. 
 
Hiermee komen we op een van de belangrijkste punten uit de begroting. De risico's.  
In de risico paragraaf worden risico's helder en duidelijk beschreven, daarvoor alle lof. Maar 
we vragen ons af of alle risico's wel zijn opgenomen. Zo is het risico voortvloeiend uit 
vastgoed niet duidelijk. We refereren aan het onderzoek van Deloitte. De risico's die 
samenhangen met de uiteindelijke resultaten van operatie route 2014 zijn ook vrij groot. Kan 
de wethouder daar alvast iets meer over zeggen.  
 
 

 


